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 1 עמוד

 פרוטוקול 

 ZOOMישיבת ועדת גיוס משאבים וקשרי חוץ מס' 20/4 , ישיבה באמצעות 

 24/12/2020חמישי, ט' טבת תשפ"א,  יום

 חברים:
 יו"ר הוועדה  -ארנן פלמן  -סגן יו"ר דירקטוריון 

 שניידר אמיר   -סגן יו"ר דירקטוריון 

 דראל -שוחט; עו"ד מיכל סיבל-קרן אופק; מאוריסיו בלטר; רון  כץ; סגנית יו"ר דירקטוריון אמילי לוי

 חסרים:
 ברברה גולדשטיין 

 משתתפים:

 דוד עציוני  סגן יו"ר:

משה אילוז; קארין בולטון; נורית בק; שריאל גון; רוני ויניקוב; עו"ד שושי טרגין; יובל ייני; אילה  
נצר; יצחק מופסיק; עו"ד תום מור; צחי משה; מיקי סהר; גלי סיטון; משה פרל;  -כהן; ליאורה כהן

 אורן רובינסון; עו"ד נטלי  שולצמן

 סדר יום:

 .1 15.12.20מיום  20/3פרוטוקול ישיבת הוועדה מס? אישור טיוטת 
 .2 2021אישור תקציב 

 .3 המשך דיון  -פתיחת לשכת קק"ל בהונגריה 
 .4 יום עיון לחברי הוועדה על אודות פעולות החטיבה לגיוס משאבים 

 תמצית דיון והחלטות: 

 .1 15.12.20מיום   20/3אישור טיוטת פרוטוקול ישיבת הוועדה מס? 

 עיקרי הדיון: 

אושר לאחר שהוכנס התיקון בדבר המצ'ינג, לבקשתה של   15.11.20פרוטוקול ישיבת הוועדה מיום 
 דראל.   -מיכל סיבל

 .2 2021אישור תקציב 

 עיקרי הדיון: 

יו"ר הוועדה ציין כי בטרם יתקיים דיון על התקציב, הוזמנו נציגי  "קהילות ישראל" ונציגי "נפש בנפש"  
 להסביר על פעילותם.  

 נציג "קהילות ישראל":  -שלום ואך 
שנה בתיאום עם הסוכנות ועם משרד הקליטה בנושא עידוד העלייה מצרפת. במסגרת   25עובד מזה 

השנים האחרונות הוחל   5-משפחות שפזורות ברחבי הארץ. ב 1400-ו כפעילות "קהילות ישראל" על
בקידום פרויקט להתיישבות של עולים בנגב ובשנה האחרונה בגליל. התוכניות בנגב ובגליל שונות  

ומתייחסות לאוכלוסיות אחרות. המשותף הוא הרעיון לעלייה של קבוצת משפחות ולא עלייה פרטנית.  
שפחות מתחילה בצרפת ומסתיימת עם קליטת המשפחות בישראל וליווי  פעילות השיווק ואיתור המ

משפחות, השנה   30-50צמוד שלהם בשנים הראשונות בארץ.  העמותה מעלה מדי שנה סדר גודל של 
משפחות של רופאים שנקלטו בנהריה.  העמותה מקבלת תמיכות ממשרד הקליטה.  17העלתה העמותה 

סמינרים   6-7משפחות פוטנציאליות בצרפת ולקיים  200-פגוש כמשפחות לארץ יש ל 50כדי להעלות 
בצרפת ובארץ. העמותה מקבלת תמיכה ע"פ מספר העולים שהיא מצליחה להעלות לארץ. השליחים של  

 העמותה משתפים פעולה עם נציגי הסוכנות היהודית בצרפת.
 שנים   7-מקבלים ב  סמנכ"ל בעמותה. הבהיר כי את הסיוע של קק"ל –לשיחה הצטרף יוסי טויטו 
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 2 עמוד
 

אך התקבלה   2040האחרונות. התקציב שאפשר את הפרויקט בצפון הארץ היה במסגרת תוכנית ישראל 
 הודעה על הפסקת התמיכה.

 לארגון יש מערכת קשרים ארוכה עם קק"ל, מודים לקק"ל על התמיכה וליו"ר הוועדה, ארנן פלמן. 
 

 זאב גרשינסקי  -נפש בנפש 
נחתם הסכם   2008-ופועל בצפון אמריקה במטרה לסייע ולעודד עליה. ב  2001 הארגון הוקם בשנת

לשיתוף פעולה עם הסוכנות, כיום נפש בנפש אחראית לפעילות העלייה מצפון אמריקה במקום  
 העמותה נמצאת בשותפות עם קק"ל במטרה לעודד התיישבות בפריפריה.  2012הסוכנות. משנת 

כולל וועדת היגוי משותפת עם נציגי הארגון וקק"ל,   2021ת נחתם הסכם רב שנתי עד שנ 2017-ב
 המייצרת מדי שנה תכנית עבודה מסודרת ומדי רבעון מוגש דו"ח פעילות. 

עולים. עובדים על עידוד העלייה בצפון, בדרום   20,000 -ועד היום, הגיעו לפריפריה כ 2012משנת 
ית והתעסוקתית. השנה, בעקבות משבר  ובירושלים ומלווים  את העולים בתמיכה בהשתלבות החברת

  20%-הקורונה, העמותה מוצפת בפניות לעלות לארץ יותר משנה רגילה. השתתפות קק"ל מהווה כ
 מהתקציב, בנוסף מקבלים תמיכה ממשרד הקליטה ,מהסוכנות היהודית ומקרנות פרטיות. 

קציב קק"ל בשל הקורונה.  יו"ר הוועדה, ארנן פלמן, ציין כי ההחלטה לקצץ הייתה בעקבות הקיצוץ בת
 לשאלות החברים בדבר המצאות הנושא במסגרת חג"מ ייתנו תשובות ביום העיון שנקבע. 

התמיכות של קק"ל ניתנות לפי נושאים, "נפש בנפש" החלה כעמותה שלמעשה עשתה את מה שעשתה  
זה לא קרה   הסוכנות היהודית והכוונה הייתה שכשני שליש מהעולים יגיעו לפריפריה. למעשה בפועל

וגם מספר העולים מדי שנה ירד. התפקיד שלנו הוא לאפשר לחטיבה להשיג את מטרותיה שיביאו את  
 התועלת גם לקק"ל וגם למדינה.

 
 2021הצעת תקציב חג"מ לשנת  

-מלש"ח, לאחר ש  45יו"ר הוועדה ציין כי כיום ידון תקציב החטיבה. בישיבה הקודמת הוחלט לבקש 
מלש"ח ומה   40.5ציב רב שנתי שיצא ממסגרת התקציב המאושרת כך שנותרו מלש"ח עברו לתק 4.5

 מלש"ח. 37.7שאושר לנו זה 
בישיבה הקודמת הומלץ על אישור הסטה מתקציב שוטף לתב"ר במסגרת הקמת מוזיאון ספרי הכבוד  

מש"ח ייצאו מתקציב חג"מ ויועברו לתב"ר עבור הקמת   2.5-של קק"ל. סוכם עם חטיבת הכספים ש
 מוזיאון.ה

מש"ח עבור הקמת   1.5מש"ח (  4מש"ח + התב"ר  40.2=37.7+2.5יעמידו לרשותנו   1.1.21-הובטח שב
 לשכות בחו"ל). 

מנהל החטיבה, רוני ויניקוב, ציין כי לאחר מאמצים כבירים התקבלה התחייבות לתוספות תקציב,  
ת והתאמת מירב הפעילות  מש"ח. הקורונה מצריכה דיגיטציה מרבי 37.7מובא לאישורכם תקציב של 

 למרחב הווירטואלי וכלים דיגיטליים חדשים.  
המטרה להגיע לקהלי יעד חדשים ולגשר על הפער של השמים הסגורים. עבור פעולות ההוקרה אנו  
מתכננים סריקה של נתונים והעברתם ישירות למכשיר של התורם. יבוצע גם תגבור של קשרי חוץ  

 לשותפים בחו"ל. והנגשת פעולות רבות של קק"ל 
שנה לקק"ל ומתוכנן אירוע גדול בבאזל, החטיבה מובילה את האירועים בשם    120בשנה הקרובה יצוינו 

 קק"ל.
יוקצו משאבים לנושא. לשאלתה של מיכל סיבל דראל אם זו לא פעילות   -תקציב פיתוח מנהיגות צעירה 

ל לבני הנוער ואילו החטיבה לגיוס  ששייכת לחינוך, השיב כי חטיבת החינוך עוסקת בהעברת ערכי קק"
  30משאבים תפעל להכשרת דור העתיד של התורמים בעיקר בקבוצות גיל מבוגרות יותר, לדוגמה גילאי 
 ומעלה.  בארה"ב ובאנגליה ידינו קשורות ועלינו להגיע לקהלי יעד חדשים במדינות אירופה ובאסיה. 

"ח , מחולק באופן שווה בכל המדינות. עד ליום  מלש 1.8רוני השיב כי תקציב פיתוח מנהיגות צעירה, 
 העיון תוגש תוכנית הפעילות.

דראל על פלטפורמה שיווקית באינטרנט וקידום שיווק דיגיטלי השיב משה  -לשאלתה של מיכל סיבל
אילוז, מ"מ מנהל אגף השיווק, שבעקבות הקורונה נכנסו לפעילות בתחום הדיגיטלי, שואפים לכך שעל  

 יכנסו שני שקלים. כל שקל שייצא 
שוחט הציעה לקיים פיילוט בנושא מנהיגות צעירה באחת המדינות ואז להגיע להחלטה,  -אמילי לוי

 ארנן פלמן השיב שהצלחה של פעילות מסוג זה אפשר למדוד רק לאחר מספר שנים.
שוחט לקבלת המלצה של הצוות המקצועי בחטיבה לגבי התמיכה במיזמי  -לבקשתה של אמילי לוי

וד העלייה השיב ארנן שהנושא מלווה על ידי שריאל גון, לשעבר שליח קק"ל מצטיין באיטליה,  עיד
 בליווי עודד ארליכמן מחטיבת הכספים וכולל בקרה של רו"ח חיצוני שעושה את הבדיקות על הדו"חות  
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 ציין כי ישמח לשוחח עם שריאל גון בנושא  שהעמותה מגישה. מאוריסיו בלטר
פיקוח על פרויקטים של קליטת עלייה. עו"ד שולצמן העירה כי יש לפעול על פי נוהל ממשק חברי  

 דירקטוריון  ועובדים.  
נושא מנהיגות צעירה יובהר בהמשך ותוכנית מפורטת תובא לאישור, כמו כן יוצגו אלטרנטיבות לעניין  

 זה.
יקש לציין כי להבא תוצג תוכנית עבודה לצד כל תקציב, כמו כן ייבדק בדירקטוריון  מאוריסיו בלטר ב

נושא קליטת העלייה בחג"מ. מיכל סיבל דראל הוסיפה כי התקציב למנהיגות צעירה יאושר לאחר  
 שתתקיים הצבעה חוזרת לאחר שיוצג שוב ביום העיון. 

  
 

 20040401/4החלטה מס' 
 

    

מאשרת פה אחד, את הצעת התקציב עם ההסתייגות כי סעיפי התקציב העוסקים בפיתוח   ועדת חג"מ
מנהיגות צעירה ייפתחו לשימוש רק לאחר אישור תוכניות העבודה המפורטות שיוצגו בדיון מיוחד  

 בנושא בוועדת חג''מ. 
 

 

    
  

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד 
 

    

   

 .3 המשך דיון  -בהונגריה פתיחת לשכת קק"ל 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

הוצגו את הקריטריונים לבחירת הונגריה להקמת   15.12.20רוני ויניקוב ציין כי בישיבת הועדה מיום 
משרד והפוטנציאל לגיוס כספים במרכז אירופה. לבקשת חברי הוועדה נשלחו נתונים נוספים ותוכנית  

 עסקית. 
 

 20040402/4החלטה מס' 
 

    

 הלשכה בהונגריה. חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד הקמת 
 

 

    
  

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

 

 .4 יום עיון לחברי הוועדה על אודות פעולות החטיבה לגיוס משאבים
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

רוני ויניקוב ביקש מהחברים מסגרת זמנים ומועד לקיום יום העיון להכרות החטיבה בו יכללו דיווחי  
 היחידות בחטיבה וכן ישתתף נשיא או שליח. מנהלי 

סוכם כי לאחר הסגר יתקיים יום העיון. שעות הבוקר יוקדשו להצגת יחידות החטיבה ואחה"צ יתקיים  
 דיון מדיניות. במהלך יום העיון יציג מנהל החטיבה את הנושאים והדילמות.  

  
  

 

   
  

       

 

 
 

   

       

  
 

 

 

 

 

 




